


UVOD   

Zakaj nam Gospod govori  
čez vizije, podobe in sanje 

Najprej moram povedati, da vsi nepopolno vidimo in razumevamo. Vizije in razodetja niso 
nadomestilo Božje besede. Napisano je le majhen delček tega, kar verjamem, da ima Bog 
pripravljeno za naše področje. Verjamem, da se razodeva mnogim v tem času in da ko se bodo 
spoznanja in vizije pomnožile, bo tudi razumevanje večje. Ker vidimo in zaznavamo Božjo vizijo 
kakor v ogledalu, le deloma, lahko vsako stvar presojamo, kar je dobrega obdržimo, kar pa nam 
mogoče trenutno ne koristi, ali ne razumemo, pa ni potrebno, da se s tem obremenjujemo. Kar je za 
nekoga norost, je za drugega rešilna bilka, in kar je za nekoga spoznanje, je za drugega zgodbica. 
Prosimo Svetega Duha, da nam razodene naš del zgodbe, ki jo piše s svojo Cerkvijo!   

Zakaj se Bog razodeva skozi  vizije in sanje? 

Jezik podob dostikrat povozi naše logične povezave in utrjena prepričanja. Bog nam pokaže sliko in 
jo razumemo.  Postanemo bolj odprti za Božjo besedo, ki jo v “trdi” teološki obliki včasih sploh ne bi 
bili sposobni sprejeti, razumevanje jezika podob pa, hvala Bogu, ni stvar ekspertize, ampak bolj 
dovzetnosti. Pa tudi tistemu koščku možgancev, ki nas ponoči plaši ali razveseljuje s sanjami, delamo 
veliko uslugo, ko ga tako zalagamo z dobrim materialom. Včasih smo tako logično pospravljeni v 
svojem razumu, da nam Bog govori na globljem nivoju, čez sanje, vizije, podobe in duhovne zaznave, 
največkrat zato, da spremenimo svojo začrtano pot. Ko se spremeni naše notranje obzorje, bomo 
spontano izbrali pot, ki jo je Bog namenil za nas, namesto tiste, ki smo si jo sami izbrali, misleč, da je 
za nas najboljša.  Kakor smo se naučili materinega jezika, se učimo tudi jezika podob, ki jih navdihuje 
Svetu Duh. Zato prosimo Boga, da nam da vizije in sanje, ki nas bodo poučile o Njem. Se bomo 
veliko hitreje naučili, kot pa če bomo brali zapise besed, ki si jih ne znamo predstavljati. 

Podoba namreč velja za tisoč besed. Za teološko razlago bi včasih potrebovali na tisoče knjig. Vzemite 
besede, ki jih berete, kot slikanice za Božje sinove in hčere, ki pa nam bodo, če jih sprejmemo , 
podelile določen uvid in modrost, kako ravnati, ko pridejo nasprotni vetrovi, strah, obup in nevera. S 
pravo sliko v umu se je lažje boriti proti napadom, ki nas hočejo zaustaviti. 

Tu je zbranih nekaj preroških vizij, za katere verjamem, da so bistvene za čas in sezono, v kateri se 
nahajamo kot cerkev.   

V Ljubljani, 13.10.2023 
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VIZIJA ŽETVE V EVROPI - Januar 2020 

UVOD 

V času, ko sem prejela vizijo, ki je morda najbolj izoblikovala moj pogled na čas, v katerem živimo in 
mi dala popolnoma novo perspektivo, sem bila v krizi osebnega klica.  

Ko sem se spreobrnila malo pred vstopom v novo tisočletje, sem verjela, da smo na pragu novega vala 
prebujenja, ki presega osebno prebujenje ali lokalizirano Božje delovanje v Cerkvi. Verjela sem, da 
prihaja čas obiskanja Boga v deželah, ki niso videle Božjega prebujenja že 500 let. Z leti je ta vizija 
zamrla in se mi je zdela skorajda norost, ker če sem se ozrla okrog sebe, ni prav nič kazalo na to, d se 
karkoli pripravlja, že  sama ideja, da bi bili lahko priča največjemu prebujenju, kar jih je videla Evropa 
od časov reformacije, mi je sčasoma postala tuja.  

V času, ko se je večina kristjanov okrog mene se je zabarikadirala v svoje umišljene trdnjave v 
pričakovanju največjega preganjanja in pomanjkanja, kar jih je svet videl, sem prišla do zelo 
radikalnega spoznanja, da ima Bog velike in čudovite načrte za posameznike, skupnosti in narode, če 
mu le dopustimo biti, to kar je. 

Sredi takega ozračja mi je Bog odprl nebeška okna in pokazal stvari, ki jih ni mogoče videti z 
naravnimi očmi. Novih duhovnih izkušenj in obiskov Božje slave je bilo vedno več.  S tem, kar sem 
videla, se je v meni vse uravnalo. Moj duhovni navigacijski sistem je prejel nove koordinate, ki so se 
tako zelo razlikovale od suše, ki sem jo zaznavala pri drugih, da je postalo skoraj nevzdržno. A le 
dotlej, dokler je bila moja razklanost med starim, znanim nedeljskim krščanstvom in novim, 
popolnoma neznanim teritorijem,  duhovnim prostranstvom, kjer se ljudje ne pehajo za drobtinice, ki 
padajo iz Gospodarjeve mize.  Ko sem sprejela odločitev, da je vredno slediti Bogu, se je vse v meni 
umirilo, le moj krščanski kalup je razpadel.  

Zakaj je vizija žetve zame osebno tako pomembna?  Ker me je v težkih časih, ko sem obupovala nad 
seboj, in še preden sem osebno spoznala Jezusa,  in sploh začela verjeti v obstoj Boga, gnala 
radovednost in želja, da je nekaj dobrega tam zunaj, za vso temo in človeško sebičnostjo,da nekaj 
veliko večjega. Pred spreobrnjenjem sem namreč doživela izkušnjo skorajšnje smrti in sem zapustila 
svoje telo. Znašla sem se na poljih pšenice in dojela, da še ni moj čas, da odidem s tega planeta. Vizija 
polja, ki je zrelo za žetev, me je ohranila pri življenju. Nekaj, kar je tukaj, na zemlji, a skrito pred 
mojimi očmi. Nekaj, za kar se je vredno boriti, za kar je vredno ostati. Še do nedavnega nisem imela 
predstave, kaj naj bi to žitno polje pomenilo.   

1. DEL 

Nekega popoldneva v času molitve, me je Bog  vzel v duhovni svet nad Evropo in mi v odprti viziji 
pokazal dve dimenziji žetve za Evropo v prihodnosti. Nemogoče je opisati prelive spektakularnih 
barv, umirjenih a hkrati osupljivo živih, nikakor kričečih, neverjetne ostrine in globine in časovne 
razsežnosti, ki so bile razprostrte večplastno čez videno. Moje vidno polje je obsegalo veliko več 
dimenzij, kot smo jih vajeni sprejemati običajno.  
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Zahodni del Evrope je bil prekrit z morjem, Vzhodni del pa z žitnimi polji. Obe viziji sta se delno 
prekrivali na območju Slovenije in severno od nje. Slovenija bo za Evropsko  prebujenje bistvenega 
pomena. 

Polje in morje sta bila čudovita, transparentna zaradi Božjega uvida, polna slave, žito je valovalo kakor 
zlato, morje pa se je zdelo mirno kakor kristal, ki je v globinah spreminjalo barve in nakazovalo, da je 
tam skritih mnogo zakladov, ki še niso razodeti. Morje in polje bosta svoje zaklade razodela 
postopoma, ko bo delo Boga napredovalo.  

Bog bo dvignil dve skupini ljudi, ki bodo opravili delo, vsaka skupina je imela drugo dinamiko in cilj, 
nekateri bodo delovali v obeh dimenzijah. 
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Žetev Vzhodne Evrope je v rokah žanjcev, ki bodo poželi polja. To so ljudje, ki bodo šli v narode, 
mesta in vasi ter oznanjali evangelij, ozdravljali bolne in obujali mrtve. Prinesli bodo prebujenje v to 
generacijo. Sad njihovega dela bo viden takoj. Žetev bo kakor velik praznik. Žanjci pa kakor sonce po 
deželah.  

Žetev Zahodne Evrope je bila videti popolnoma drugače. Na Zahodu bo Gospod naredil svoje ljudi 
za ribiče in jim dal mreže v roke. Višje kot bodo vrgli mreže, večji obseg bo imel njihov ulov. Bolj, 
kot bodo dovolili Bogu, da se jim približa in jih spremeni, večji domet bodo dosegli s svojimi 
mrežami. Lovili bodo tako na površju , kot v globinah. Rezultat njihovega ulova bo viden šele ob 
koncu časov, ko bodo prejeli nagrade. Šele večnost bo razodela celoten domet in vpliv njihovega dela, 
kajti dotaknili se bodo več generacij in ljudi v daljavah.  

Ribičem so bile so bile dane različne vrste mrež, kar pomeni, da bodo lovili s knjigami, preko 
različnih medijev, s pisano in govorjeno besedo, s sanjami, vizijami, zgodbami, alegorijami, Božjo 
doktrino, preroštvi.  

Mreže predstavljajo različne ljudi in povezave med njimi. Nekatere so bile kakor zlato in kovina, ni 
bilo mreže, ki bi se lahko pretrgala, bile so brezhibno stkane. Verjamem, da bodo ti ljudje povezani 
med seboj na način, kot ga še nismo poznali doslej. To ne bo doseženo s človeškim trudom in 
močmi, ampak bo suvereno delo Svetega Duha.  

Vse v viziji je bilo globoko transparentno, prostranstvo žetve se je dalo razbrati do neverjetnih 
podrobnostih, v globinah vode pa se je svetloba lomila v vseh mavričnih odtenkih, vse, kar sem videla, 
je bilo polno razodetja Božje slave in Gospodove oči  so bile povsod. Bog lahko govori na zelo 
različne načine, a mislim, da je bila to najbolj jasna vizija, ki sem jo kdajkoli imela, o vsaki 
podrobnosti bi lahko napisala knjigo. 

2. DEL 

Ko sem vizijo prvič objavila v angleščini nekaj mesecev nazaj in sem se pripravljala, da na enem od 
spletnih srečanj evropskih povezovalnih skupin, ki delujejo pod okriljem Morningstar Ministries, 
govorim o tem, sem se zopet znašla v duhu med žitnimi polji. Znova sem bila v isti viziji. 

Zagledala sem Jezusa, kako hodi med dozorelo pšenico in se z razprostrtimi dlanmi dotika klasja. 
Pohitela sem za njim. Videti je bilo, da  je zelo navdušen nad tem, kar prihaja. Zunaj je bila še noč, 
pred zoro, in žetev je pokrivala tema, a se je na obzorju že zarisal odsvit prvih jutranjih žarkov. Obrnil 
se je k meni in mi rekel: “Še ena ura je do zore in potem bo nastopila žetev.”   

Kdor ima ušesa, nas sliši. Kdor bo slišal, bo razumel čase. 

Verjamem, da je ura do žetve prispodoba za molitev. Jezus je namreč svojim učencem v 
Getcemanskem vrtu rekel, naj vsaj uro vztrajajo z njim v molitvi. A ker je bila noč, so učenci zaspali, 
in ko so se zbudili, so bili popolnoma nepripravljeni na to, kar jih je čakalo. Mislim, da smo se znašli 
v tisti kritični uri do žetve, ko je pomembno le to, kako se nanjo pripravimo. Vzemimo si čas in ga 
iščimo v molitvi! 
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VIZIJA PREBUJENJA V SLOVENIJI (10. 2021) 

IMETI MORAMO PRAVO PERSPEKTIVO! 

Ko mi je Sveti Duh začel razodevati načrte za cerkev v Sloveniji, se je moja perspektiva glede stanja 
cerkva v Sloveniji ZELO spremenila. Moram priznati, da včasih nisem imela najlepše slike, ker sem, 
kakor mnogi drugi, stvari preveč gledala v naravnem. Bog pa gleda drugače in nas vabi, da vidimo kot 
On.  

V to, kar gledamo, v to bomo tudi vstopili. 

Če gledamo negativne stvari, bodo sčasoma vedno večje in bodo prevzele vse naše mišljenje. Če pa se 
odločimo za Božjo perspektivo, bo sčasoma naše mišljenje preobraženo in ne bomo več videli stvari, 
ki so nas motile ali smo se spotikali ob njih. 

 
“Moje ljudstvo propada, ker nima spoznanja” Oz 4,6 
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A v duhu sem videla, da so vse cerkve v deželi pod isto oblastjo zmagoslavnega Leva, ki sedi na 
prestolu v nebesih. V svojih rokah je imel veliko različnih knjig. Lev je vstal. Za cerkve v Sloveniji ni 
imel porazov v načrtu. Samo ZMAGO. 

Jezus je Lev iz rodovine Judove, ki ima knjige slovenskih cerkva v svojih rokah.  

Za vsako lokalno skupnost v Sloveniji ima svojo knjigo. Ko bodo cerkve začele brati iz njih, bodo 
vstopile v svojo usodo, in se ne bodo več primerjale med seboj, ker ima vsaka svojo zgodbo, klic in 
vizijo, vsaka ima svojo identiteto, različne darove in avtentično sporočilo.  

Te knjige se ne bodo odprle le za pastorje ali vodje, so dane za celotno cerkev. Te knjige se ne bodo 
odprle za gostujoče pridigarje, ne glede od kod prihajajo, kako močni ali maziljeni so. Včasih smo 
poslušali tuja preroštva in preroke, ki so hodili v to deželo, ker kakor da sami ne bi imeli dostopa do 
Božjih skrivnosti, a so bili  le fragmenti  Besede, ki je čakala, da bo odkrita v osebnem stiku z Bogom. 
Ponekod bodo najprej najmanjši in navzven nepomembni odkrili svojo knjigo, vstopili v nov odnos z 
Bogom in to bo odprlo vrata usode za celotne skupnosti. Ni  pravil, kako bodo skupnosti vstopale, 
ker je vsaka zgodba drugačna in edinstvena. 

Ko bodo lokalne skupnosti brale iz Božjih knjig, ki so v Jezusovih rokah, in odkrile svojo identiteto, 
tako duhovno kot naravno, se ne bodo več skrivale, avtentično in avtoktono sporočilo Boga bo 
videno in slišano.  

Rast bo organska in spontana.  

2.  DEL 

Neke noči sem čakala na klic iz tujine, ker sem se udeleževala izobraževanj onstran luže in me  je 
presenetil nepričakovani klic. Z gospo, ki me je poklicala, sva imeli dotlej le nekaj stikov glede 
organizacije srečanj, ki jih z možem vodiva za organizacijo Morningstar Ministries v Evropi. Zaradi 
narave svojega dela ima opravka  namreč z Božjimi služabniki iz vseh narodov sveta, ji Bog včasih 
podeli razodetja, ki se tičejo narodov, za katere morda niti še nismo niti slišali. Povedala mi je, da je 
bila nekaj dni nazaj zopet vzeta v nebesa, kjer je videla ogromen stolp iz prosojnega kristala, z 
napisom HEALING OF THE NATIONS (Ozdravljenje narodov). Stolp je bil v domeni angelov, 
nekakšen operativni center, kjer se odloča  o strategijah za ozdravljenje narodov.  Stop je bil prosojen, 
tako da je bilo mogoče uzreti veliko pisarn odprtega tipa, nekatere izmed pisarn  pa so imela 
spuščene rolete, če se je razpravljalo o stvareh zaupne narave. Tistega večera je iz ene od pisarn ujela 
delček  pogovora angelov o Sloveniji.  

Narava pogovora je bila delno zaupna, delno pa odprtega tipa. Slišala je, kako so se angeli pogovarjali 
o tem, da se v preteklosti ni izkazalo za učinkovito, ko sta bila moč in maziljenje zaupana le enemu 
posamezniku, ker na tem področju posamezniki niso znali najbolje upravljati z močjo, ki jim je dana 
od Boga. Ko so prišli na oblast oz. jim je bila dana kakršnakoli avtoriteta, so se izpridili in je prihajalo 
do zlorab virov in  ljudi, ki so jim bili zaupani. To se je dogajalo povsod, tako v naravnih sferah oblasti 
kot v duhovnih službah. Zbor angelov je sprejel odločitev, da, da se moči in avtoriteta od sedaj naprej 
porazdelijo.  

Sprejeta je bila nova strategija.  
MIKROCERKVE. 

 V deželo prihaja prebujenje.  
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Po celi Sloveniji bodo vzklile majhne cerkve, ki bodo med seboj močno povezane. Od severnih meja, 
pa do južnih meja, od vzhodne meje, pa do zahodne meje, vsa dežela bo prepredena s skupnostmi, 
kakor kruh, ki ga namažemo z marmelado. Po vsej deželi bodo ljudje deležni Božjega delovanja in 
Božja slava bo znana vsakomur. 

Angeli so govorili tudi o potrebi spokorjenja za zlorabe v preteklih generacijah. Če hočemo videti 
prebujenje, se moramo spokoriti za vso uzurpacijo avtoritete, ki so jo povzročile predhodne 
generacije. Od protireformacije do komunizma.  Ko bo še ta, zadnja trdnjava padla, bomo lahko 
vstopili v začetke narodnega prebujenja. 

Beseda je bila izjemno potrdilo, ker sem zelo pogosto v duhu videla slike prebujenja naše dežele in 
zaznala veliko duhovno aktivacijo vse okoli nas. Angeli so bili na delu in pripravljali pot za Božje 
ljudstvo.  

Verjamem, da bi morali kristjani stopiti skupaj in moliti, ker bo delo, ki sem ga videla, preveliko in 
preobširno za eno samo skupnost oz. ne bo več zaupano enemu samemu človeku ali eni skupnosti. 

Verjamem tudi, da si Bog želi, da včasih pustimo, karkoli že delamo za Boga, da se ne osredotočamo 
samo nase in lastno duhovnost, ampak gremo in pomagamo tistim, posameznikom in cerkvam, ki se 
trudijo za širitev Božjega kraljestva.  

3. DEL 

Kake dve leti nazaj me je, med zastopniško molitvijo v jezikih, Sveti Duh postavil na zelo visoko 
planoto nad Slovenijo. Pod seboj sem lahko videla celotno pokrajino naše dežele. Zagledala sem 
megalomansko kačo temno rjave barve, ki se je leno premikala po deželi. Njena glava je bila tako 
velika, da bi bilo na njej dovolj prostora za nekaj košarkaških igrišč. Kača je nosila kakor belo krono, 
ki jo je spredaj obdajala kakor bela marmornata ograja, nanjo se je naslanjalo veliko ljudi, mislim, da 
jih je bilo nekaj 100. Zazdelo se mi je, da gre za ekskluzivo, vplivneže, pomembneže, za tiste, ki držijo 
niti v rokah in se imajo za elito slovenske družbe na več področjih,tudi na duhovnem. Z balkona, ki 
se je  bohoti iznad kačine glave, so imeli dober pregled nad vsem dogajanjem v narodu . Kača je s 
svojim telesom tlačila mesta in izmaličila pokrajino in mučila prebivalce. Zaradi njene veličine se je 
resničen obraz dežele zdel zelo iznakažen.   

Popolnoma sem osupnila nad videnim. Pomislila sem, ali je na tem svetu sploh kdo, ki lahko 
premaga tako veliko kačo.  

Ali kdo sploh lahko karkoli stori?  

Tedaj sem za sabo slišala znani Božji glas, in me je precej pomiril in kakor da bi mu šlo zraven malce 
na smeh, mi je Bog rekel, naj zgrabim kačo za glavo. Če ne bi imela tako v čislih “Alice v čudežni 
deželi”, kjer je vse stvar perspektive, mi tisti trenutek ne bi bilo nič jasno.   

Stegnila sem roko in bolj ko se je moja roka bližala kači, manjša je postajala njena glava. Tudi vsi tisti 
ljudje so postajali manjši in manjši, majhni kakor bolhice. Ko sem se dotaknila kače, je bila videti zelo 
nebogljeno in ni merila več kot 3 centimetre v širino. Stisnila sem jo v pest in je ni bilo več.  

Ko je kača izginila, so od vsepovsod po deželi začeli prihajati ljudje, ki so govorili o tem, kako jih je 
Bog obiskal, kakor potoki in narasle reke so se zgrinjali, prihajali in odhajali.  
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Videla sem pastorje in druge kristjane, ki so iz svojih lokalnih skupnosti  klicali v druge skupnosti, s 
katerimi prej niso imeli stikov, ali bili celo antagonistični do njih,  in spraševali, če lahko kdo sprejme 
še kaj ljudi. Iskali so, kje je kdo, ki lahko prevzame odgovornost za skupine, da bi jih poučil o Bogu, 
ker je bil naval na cerkve tako velik. 

Že 25 let molim za prebujenje in “vse skupaj bore malo vidim rezultatov”, zato si skoraj nisem upala 
verjeti, kar mi je bilo dano videti. A po tistem telefonskem (oz. elektronskem)  klicu so se upi obudili 
in se mi zopet vse zdi mogoče, zato zgodbo delim. 

KAKO SE BO TO ZGODILO! Z vero, molitvijo in posvečenjem! 

PLUG ZA SLOVENIJO JE PRIPRAVLJEN   

BESEDA ZA NASLEDNJO SEZONO (DECEMBER 2022) 

"V Mojzesovi postavi je namreč pisano: Ne zavezuj gobca volu, kadar vrši žito. Pa je Bog res za vole v 
skrbeh?  Mar ne govori predvsem o nas?" (1 Kor 9,9-10). 
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V začetku decembra sva bila z možem povabljena, da se udeleživa interdenominacionalnega dogodka 
na temo preroštev in molitev, ki se je odvijal v Ljubljani. Zelo pogosto se zgodi, da mi Gospod začne 
govoriti šele, ko se povežem z nekom. 

Velikokrat je neka oseba ali dejanje vzrok, ki “potriga” Božjo prisotnost in preroško besedo. Zadnje 
čase sem srečala izredno veliko posameznikov, ki s svojo naravnanostjo pritegnejo pozornost nebes in 
vedno, prav vedno mi je Bog govoril zanje ali zaradi njih, tudi če sem bila "suha kot poper" sekundo 
pred tem - s tem izrazom želim povedati, da lahko gremo čez sušo v osebnem odnosu z Bogom ali 
čez sezono, ko razodetja niso pogosta in ko le po veri napredujemo. V takih trenutkih je zelo 
pomembno, da smo pozorni na ljudi in dogodke okoli nas, ki pritegnejo Boga. Oni nas lahko 
popeljejo naprej. Tudi ljudje, ki niso nujno seznanjeni z Božjim delovanjem, so lahko kot antene za 
Boga. Tu smo, da interpretiramo signale. Beseda se dostikrat drži posameznika, cerkve ali regije in 
čaka, da jo nekdo prepozna in sprosti. Sicer ni nujno, da bo ta posameznik ali skupnost besedo tudi 
sprejeLa in začela delovati v njej. Žal ni dosti ljudi, ki bi znalo delati s preroško besedo, ki jim je bila 
dana. 

Velikokrat se je že zgodilo, še posebno v naši deželi, da je se je ob preroško besedo spotikalo. Včasih 
zaradi nezrelosti  in ega služabnikov, ki so jo posredovali, včasih pa zaradi nerazumevanja, kako 
Gospod govori v Novi Zavezi, nepoznavanja meja preroških darov in neprepoznavanja delovanja 
preroka, ki v primarno gradi cerkev na temelju razodetja Jezusa Kristusa in njegova vloga ni, da 
napoveduje dogodke, kakor da gre za kakega Nostradamusa. Ljudje v svetu pogosto sprašujejo vedeže 
in astrologe glede njihovega življenja in jih najbolj zanima zdravje, ljubezen, denar in kariera.  Mi ne 
iščemo tega, kar iščejo pogani, ko pričakujemo, da nam bo Gospod preroško spregovoril. Ko iščemo 
Božjega kraljestva, nam bodo vse te stvari pridodane. Zelo pomembno je, kako se na Božjo besedo 
odzovemo, ker to pogojuje, v kolikšni meri se bo izpolnila. Preroštva v novozavezni cerkvi niso 
Bezpogojna, zahtevajo aktivno sodelovanje posameznikov in cerkva. Najprej spreminjajo naša srca, 
naše notranje naravnanosti in šele potem svet okoli nas. 

 To je beseda take vrste,  za cerkev v Sloveniji in širšo regijo, prejeta ponoči v petek, 2.12.2022, med 
molitvijo za  konferenco, ki se je odvijala naslednji dan. Verjamem da je duhovna lakota 
posameznikov, ki so meni neznani, a Bogu dobro znani in ljubljeni, povod za novo milost in novo 
delovanje Boga, ki mu bomo priče v naslednji sezoni.  

Bog pripravlja svoj plug za deželo 

“ Žanjec prejema plačilo in spravlja pridelek za večno življenje, da se bosta skupaj veselila sejalec in 
žanjec. V tem je namreč resničen izrek, da ›eden seje, drugi žanje‹. Poslal sem vas, da boste poželi, za 
kar se niste trudili. Drugi so se trudili, vi pa ste vstopili v njihov trud.« (Jn 4,26/38) 

Sveti Duh razodeva strategijo najprej cerkvam. Je čas na obzorju, ko bo dežela naenkrat zorana. Bog 
govori voditeljem, pastorjem: “Poglejte, drugi bodo zorali vaša polja”.  

Bog ima pripravljene ljudi, ki bodo v njegovi moči in z njegovo Besedo zorali polja. 

Sveti Duh mi je pokazal 12 mogočnih volov, kar pomeni, da se polna mera evangelizacijske službe 
pripravlja, da pride v deželo.  

“To so ljudje, ki jih morate sprostiti, nekateri bodo opustili svoja prizadevanja in šli pomagati tem, ki 
jih je Bog postavil na polje v tem času. Je evangelij KRALJESTVA, Božje vladavine. TO bodo ljudje s 
surovo močjo evangelija, brez mešanic. Ne bo jih veliko, a bodo prodrli povsod in obrnili prav vsako 
ped zemlje. To je prva faza priprave.” 
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Bog bo obudil evangelizatorje. To bodo posamezniki, ki jih ne bo ustavilo absolutno nič, ker se proti 
plugu ne brca. Sploh ne bodo pod napadi, saj je pisano, da hudič pride po tem, ko je beseda posejana 
(v priliki o sejalcu je strategija za to, kaj sledi, ljudje, ki so vodeni po Svetem Duhu, bodo razumeli, 
kdaj pridejo napadi, šele potem, ko je beseda posejana, in se bodo pripravili, da zaščitijo seme). 
Hudič ni tako neumen, da bi skakal pred plug. V duhu sem videla, da vse beži pred temi, ki jih Bog 
pripravlja, da bodo zorali deželo, videla sem, da se vse umika pred njihovo močjo, pa še sploh niso 
vidni. Tako so pred Jezusom bežali, ko se je pojavil v kakšnem kraju,  lahko beremo o tem v 
evangelijih. To bodo intenzivni ljudje, ki ne bodo nujno po godu vsakemu.  

Ko bodo ti resnični evangelizatorji vstali, bodo s tem izpostavljeni tisti, ki so oznanjali perje namesto 
evangelija, te, ki so evangelij prilagajali svetu. Sveti Duh govori, da bo čast odvzeta tistim, ki so 
oznanjali drugačen evangelij, poceni evangelij. Apostol Pavel govori o tem, da če bi vam bi angel iz 
nebes oznanjal drug evangelij, naj bo preklet, ker evangelij, ki smo ga prejeli, ni od človeka, temveč 
prihaja po razodetju Jezusa Kristusa. Tako bodo postali vzor, in vse kar ne ustreza nebeškemu vzorcu, 
bo spoznano kot zastarelo in nelegitimno. Kdor je hotel vsem ugajati in ni želel, da se kdorkoli 
spotakne ob kamen spotike, se bo sam spotaknil ob resnično oznanilo.  

Drugi segment ljudi, ki bo izpostavljen s pojavitvijo teh evangelizatorjev, bodo ljudje, ki so evangelij 
pomešali z dobičkoželjnostjo in opravljajo duhovno službo le zato, ker se s tem preživljajo.  

Videla sem različne odzive na to, kar Bog govori. Najprej tega, da beseda sprva ne bo sprejeta, a si 
Gospod vseeno želi, da je oznanjena, ker je v njej strategija za naslednjo sezono. Nekateri bodo samo 
zaradi Božjega glasu vstopili, tudi če sprva ne razumejo za kaj gre, in kako se to nanaša na njih. Kakor 
učenci, ki so negodovali in zviška gledali na Marijino potratnost, ko je mazilila Jezusa z dragocenim 
oljem, a so jo pustili na miru, le zato, ker jim je Jezus tako rekel. Šele mnogo kasneje so besedo 
razumeli. Nekateri bodo z Gamelielovo modrostjo obvarovani, saj bodo rekli, pustite te ljudi, ker če 
ni od Boga, bo itak vse propadlo, če pa je morda res Bog v tem, pa nikar ne bodimo proti Njemu. 
Proti ostnu namreč ni dobro brcati.  

Videla sem pastorje, ki so se odzvali, ki so našli te ljudi, in jih sprostili, nekatere je bilo potrebno 
odvezati, osvoboditi, nekateri niso dobivali primerne duhovne hrane za delo, ki jih čaka, in so 
nestabilni in podhranjeni, zato je potreben pravilen pristop, ki ni ven iz navdušenja, ampak 
premišljen. Bog želi, da cerkve podprejo te ljudi, ker jih bo On sam vpregel in jih podredil polju. Vol 
je namreč ukročen z delom, ki ga opravlja, z jarmom, zato voditeljem ni potrebno skrbeti, da bodo ti 
ljudje zaradi prevelike moči podivjali in jih kakorkoli ogrozili. Naredili bodo delo, ki ga nihče drug ni 
sposoben, zato se lahko samo zahvalimo Bogu, da bomo vstopili v njihov trud in dokončali delo. Ni 
potrebno, da ima vsaka hiša svojo strategijo, Bog ima enotno strategijo, ker je dežela majhna.  

Bog kliče ljudi, v katerih gori evangelij, ki se ne sramujejo resnice. Bog kliče ljudi, ki so v srcih tako 
zlomljeni zaradi klica, da bi oznanjali, da si ne želijo niti poslušati te besede. To, kar je videti kot 
nevera, je včasih zlomljena vera, zato ne smemo soditi po videzu. 

Nekateri bi najraje pobegnili stran od Boga, ker je ta klic vse, kar si želite, a je hkrati neznosno, zaradi 
napačne perspektive in razmišljanj o sebi, se vam zdi popolnoma nedosegljivo.  

Bog te bo sprostil v klicu in ne, ne boš zašel!  
Klic se rojeva na skritem, v zlomljenosti srca. 

Duh preroštva je najprej pričevanje za Jezusa, prim. Raz 19,10. 
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_____________________________________________________________________ 

Če se hočemo bolj pripraviti na Božje delovanje, razmišljajmo o teh stvareh: 

Jan 1,1  

“V začetku je bila Beseda in Beseda je bila pri Bogu in Beseda je bila Bog. Ta je bila v začetku pri Bogu. Vse je 
nastalo po njej in brez nje ni nastalo nič, kar je nastalo. V njej je bilo življenje in življenje je bilo luč ljudi. In luč 
sveti v temi, a tema je ni sprejela.”  

1 Jan 1,1  

“Kar je bilo od začetka, kar smo slišali, kar smo na svoje oči videli, kar smo opazovali in so otipale naše roke, 
to vam oznanjamo: Besedo življenja. In življenje se je razodelo in videli smo ga. Pričujemo in oznanjamo vam 
večno življenje, tisto, ki je bilo pri Očetu in se nam je razodelo. Kar smo torej videli in slišali, oznanjamo tudi 
vam, da bi bili tudi vi v občestvu z nami – in mi smo v občestvu z Očetom in njegovim Sinom Jezusom 
Kristusom. To vam pišemo zato, da bi bilo naše veselje dopolnjeno.”  

Beseda Boga je portal v prihodnost.  
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BESEDA, KI JO DAJE BOG,  JE VSTOP ZA NOVO SEZONO V BOGU.  

Ne moreš vstopiti drugače, kot po veri, v Besedi.  

Beseda je aktivacija tvojega življenja, koda do 
trezorja tvojega depozita, ki ga je Bog dal vate, ko si 

se na novo rodil.  

Beseda, ki jo Bog daje, ni predikcija, je 
transformacija.  

Ima kapaciteto semena, ne vremena. Če seme ne 
vzklije, je ponavadi problem v zemlji, ne v semenu. 

No, malo tudi v vremenu :) 

Če ti Gospod pravi: sedaj je čas, da vstopiš!, ne 
odlašaj. Odzovi se v veri. On stori, da ti bo uspelo. 

Beseda se ti ne bo se zgodila, če ne vstopiš vanjo. 
Čakala bo na nekoga drugega, da jo povabi v svoje 

življenje.  

Večje kot so obljube, bolj radikalna sprememba 
življenja je potrebna, če želimo vstopiti vanje.  

Test, ki je predpogoj za vstop v Božje delovanje, je 
vedno test našega karakterja in ne naših sposobnosti. 

Zahteva večje posvečenje, kot smo ga poznali doslej. 
A prihaja tudi večja milost. Stvari, s katerimi se nisi 
upal nikdar soočiti, bodo odpadle, ko se odločiš, da 
ne boš sklepal kompromisov glede Božje besede. 

Je Beseda, ki je večna in nespremenljiva in te 
pripravlja za večnost in Beseda, ki te popelje v 

milostni čas sedaj tukaj na zemlji. Je Sveto Pismo in 
je živa Beseda, ki jo Bog sedaj razodeva.  

Je Logos in Rhema.  

_______________________________________________________________________________________ 

Barbara Popadič Štravs deluje pod okriljem Morningstar Ministries (MSM) s sedežem v Fort Mill-u, South 
Carolina, USA 

_____________________________________________________________________________________ 

Slike v prispevku so generirane s pomočjo AI tehnologije BING
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